
Folketingets Sundhedsudvalg har den 6. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 1 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 1:
’’Statsministeren mener, at man har kunnet spare 100 mio.kr. på betalingen til
privathospitalerne. Vil ministeren redegøre for, hvordan statsministeren er 
kommet frem til det tal? ”

Svar:
Det er ikke min forståelse, at det er statsministerens synspunkt. Tværtimod 
kan jeg notere, at statsministeren under Folketingets åbningsdebat den 7. ok-
tober 2010 bl.a. sagde følgende: ”Hvis man gør forskellige antagelser, som jeg 
i øvrigt ikke er enig i, så kan man tale om op mod 100 millioner.”

Jeg kan oplyse, at tallet 100 mio. kr. fremgår af kapitel 3 i et notat af 22. juni 
2009, som kan findes på Indenrigs- og Sundhedsministeriets hjemmeside via 
følgende adresse:
http://www.im.dk/Aktuelt/Nyheder/Sygehusvaesen/2010/Oktober/Notat-konk-
rigsrevisor.aspx

.  
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